
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 1. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 109
Har ministeren foretaget en evaluering af bygningsreglementets (BR18) indvirkning på 
materialeforbrug og bæredygtighed, således man kan få klarlagt, hvorvidt BR18 lever op 
til dets politiske intentioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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